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BROI.0002.9.2019  
  

Protokół nr XI/19  
z obrad XI Sesji  Rady Powiatu we Włocławku  

z dnia 28 listopada  2019 roku 
 
 

1. Otwarcie obrad XI Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Zygmunt Stanisław Wierzowiecki – Przewodniczący Rady  Powiatu we Włocławku 
w dniu 28 listopada  2019 r. o godzinie 1208 otworzył obrady  XI Sesji Rady Powiatu we 
Włocławku. Powitał radnych, Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Pana 
Jana Ambrożewicza – Wicestarostę, Panią Agatę Wojtkowską – Członka Zarządu,  radnych 
Województwa Kujawsko – Pomorskiego w osobie Pana Stanisława Pawlaka, Pana Wiktora 
Górniaka – przedstawiciela firmy Ekolog Sp. z o.o. w Poznaniu. Panią Jolantę Sakowską - 
Skarbnika Powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych, a także przedstawicieli środków 
masowego przekazu, naczelników wydziałów a także wszystkich obecnych na sali obrad.  
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 
1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line 
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są następnie 
udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Powiatu Włocławskiego i na stronie 
internetowej powiatu oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Każdy, kto wchodzi do sali 
obrad rady powiatu w celu udziału w obradach – czy to w charakterze uczestnika, czy też 
obserwatora (widza) –  powinien liczyć się z możliwością ujawnienie swojego wizerunku 
w sieci i na nagraniu bez uzyskiwania na to jego zgody przez Administratora danych 
osobowych przetwarzanych w starostwie.  
Lista obecności zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

2. Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 20 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   
Wydruk stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   
 
3. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków w sprawie 
jego zmiany. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w materiałach na sesję radni otrzymali porządek 
obrad XI Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym - Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady.  
Zgodnie z § 17 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego - z wnioskiem o uzupełnienie lub 
zmianę porządku obrad może wystąpić radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. 
Wniosek powinien zawierać uzasadnienie faktyczne.  
Jednocześnie poinformował, iż w przypadku przyjęcia przez Wysoką Radę wniosku 
o uzupełnienie porządku obrad o konkretny punkt dotyczący rozpatrzenia danego projektu 
uchwały, to na wnioskodawcy spoczywać będzie obowiązek przedłożenia i doręczenia 
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radnym, przed przystąpieniem do realizacji tego punktu, projektu uchwały spełniającego 
wymagania formalne określone w statucie.  
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem – czy któryś  z uprawnionych 
podmiotów chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o  uzupełnienie lub zmianę ustalonego 
porządku obrad XI sesji ?  
Przewodniczący Rady poinformował, że Zarząd Powiatu pismem z dnia  28 listopada 2019 r. 
wniósł o: 

 wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu 
we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2026 wraz z tekstem jednolitym,  

 wprowadzenie autopoprawki  do projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu 
we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 
wraz z tekstem jednolitym.  

Wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne radni otrzymali w dniu dzisiejszej 
sesji.  
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania wniosku Zarządu Powiatu. 
Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym rada powiatu może wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za uzupełnieniem punktu 11 zmienionego porządku 
obrad XI sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2026 (tekst jednolity) i przeprowadził procedurę głosowania: 
Wyniki głosowania: 
Za - 20 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o uwzględnieniu w porządku obrad autopoprawki do projektu uchwały 
o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2019 – 2026 (tekst jednolity) i tym 
samym punkt 11  porządku obrad otrzymuje brzmienie:  
Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2019 – 2026 
wraz z autopoprawką (tekst jednolity). 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za uzupełnieniem punktu 12 porządku obrad XI sesji 
o autopoprawkę do projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 (tekst 
jednolity) i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-18 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o uwzględnienie w realizowanym porządku obrad autopoprawki  do 
projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 (tekst jednolity)  i tym samym punkt 12 
porządku obrad otrzymuje brzmienie:    
Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 wraz z autopoprawką (tekst 
jednolity).  
Przewodniczący Rady zapytał,  czy są jeszcze propozycje zmian porządku obrad XI sesji? 
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Przewodniczący Rady w związku z brakiem dalszych propozycji zmian i uzupełnienia 
porządku obrad,  stwierdził, że porządek obrad XI  sesji składa się z 20  punktów i przystąpił 
do realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
4. Przyjęcie protokołu nr X/19 z dnia 17 października 2019 r. 

 
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu 
Powiatu Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad X Sesji, który był do wglądu 
w Biurze Rady i Ochrony Informacji oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Stosownie do przepisów § 28 ust. 1 Statutu – Radni mogą zgłaszać zastrzeżenia lub poprawki 
do protokołu z sesji udostępnionego w trybie § 27 ust. 6, nie później jednak niż do chwili 
rozpoczęcia kolejnej sesji, w trakcie, której protokół ma być przyjmowany. 
Protokół z sesji udostępniony w trybie § 27 ust. 6, do którego nie zostaną wniesione 
zastrzeżenia lub poprawki, na wniosek przewodniczącego rady, rada przyjmuje w drodze 
aklamacji po wygłoszeniu przez przewodniczącego rady formuły: „Jeżeli nie usłyszę 
sprzeciwu będę uważał, że rada protokół przyjęła”. Przyjęcie protokołu potwierdza 
przewodniczący rady składając na nim swój podpis.  
Zgłaszając zastrzeżenia lub poprawki do protokołu w trybie § 28 ust. 1 zgłaszający 
przedstawia na piśmie propozycję zmiany treści konkretnych fragmentów protokołu, 
o przyjęciu, których rozstrzyga rada w odrębnych głosowaniach. Zgłoszenie zastrzeżeń lub 
poprawek bez sformułowania na piśmie propozycji zmiany konkretnego fragmentu protokołu 
zwalnia radę od ich rozstrzygania. 
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek.  
Wobec braku głosu sprzeciwu, Przewodniczący Rady stwierdził, że rada powiatu przyjęła 
protokół nr  X/19 z dnia 17 października 2019 r. 
 
5. Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
17 października 2019 r. do dnia 13 listopada 2019 r. Sprawozdanie Starosty 
Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 14 listopada 2019 r. do 
dnia sesji.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz  sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji.  Radni otrzymali sprawozdanie Zarządu Powiatu 
z jego działalności za okres od dnia 17 października 2019 r. do dnia 13 listopada 2019 r. 
zawierające informację z dnia 17, 25 i 30 października 2019 r., z dnia 7 i 8 listopada 2019 r.   
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali sprawozdanie Starosty z działalności zarządu 
powiatu od dnia 14 listopada 2019 roku do dnia sesji, zawierające informację z dnia 14, 20, 
28 listopada 2019 r.  
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy celem zapoznania się ze sprawozdaniem 
starosty.  
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady i zapytał radnych, czy są pytania, uwagi 
do przedstawionego sprawozdania?  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Wobec braku głosu sprzeciwu Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu we 
Włocławku w dniu 28 listopada 2019 r. przyjęła Sprawozdanie Zarządu Powiatu we 
Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 17 października 2019 roku do dnia 
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13 listopada 2019 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za 
okres od dnia 14 listopada 2019 r. do dnia sesji. 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
17 października 2019 roku do dnia 13 listopada 2019 r. stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.  
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 
14 listopada 2019 r. do dnia sesji stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Starosty 
Włocławskiego.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 2 października 2019 r. wpłynęła skarga na 
działalność Starosty Włocławskiego w związku z postępowaniem w sprawie zgłoszenia 
zamiaru realizacji robót budowalnych. Skargą zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków 
i Petycji, która opracowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady poprosił  Pana Tomasza Jezierskiego – Przewodniczącego Komisji  
Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie prac nad skargą. 
Pan Tomasz Jezierski – Przewodniczący Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji 
poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji analizowała i rozpatrzyła skargę na 
działalność Starosty Włocławskiego. W dniu 11 października 2019 roku odbyło się pierwsze 
posiedzenie Komisji, podczas którego  dokonała analizy  skargi oraz zapoznała się 
z wyjaśnieniami Starosty Włocławskiego w tej sprawie. Na drugim  posiedzeniu, które odbyło 
się w dniu 29 października br., Komisja przyjęła  projekt uchwały w sprawie skargi na 
działalność Starosty Włocławskiego. Komisja  jednogłośnie, 5 głosami „za” uznała skargę za 
bezzasadną.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli 
dyskusji. Przewodniczący zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-16 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-1 
3 osoby niegłosujące 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie skargi na działalność 
Starosty Włocławskiego została podjęta.  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie skargi na działalność Starosty 
Włocławskiego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie skargi na 
działalność Starosty Włocławskiego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Raportu z realizacji Programu 
ochrony Środowiska dla Powiatu Włocławskiego na lata 2016-2017”.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że art. 18 ustawy Prawo ochrony środowiska obliguje 
zarząd powiatu do sporządzenia co dwa lata raportu z wykonania programu ochrony 
środowiska  i przedstawienia go radzie powiatu. Na dzisiejsze obrady radni otrzymali raport 
za lata 2016 – 2017.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Romana Tomaszewskiego – Wiceprzewodniczącego 
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
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Pan Roman Tomaszewski –Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, że w dniu 21 listopada 2019 roku odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa, 
Leśnictwa i Ochrony Środowiska, podczas którego komisja analizowała projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia „Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 
Włocławskiego na lata 2016-2017”. Komisja bez dyskusji, jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała w/w projekt uchwały.   
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Jednocześnie poinformował, iż w obradach Rady 
bierze udział przedstawiciel firmy Ekolog, która sporządziła raport. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś chciałby  zabrać głos? Radni nie podjęli 
dyskusji. Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały 
i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-20 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie przyjęcia „Raportu 
z realizacji Programu ochrony Środowiska dla Powiatu Włocławskiego na lata 2016-2017” 
została podjęta.  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu .  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przyjęcia „Raportu z realizacji 
Programu ochrony Środowiska dla Powiatu Włocławskiego na lata 2016-2017” stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie przyjęcia 
„Raportu z realizacji Programu ochrony Środowiska dla Powiatu Włocławskiego na lata 
2016-2017” stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w  sprawie 
określenia zadań, na które przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w 2019 r. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w związku ze zwiększeniem środków przez 
PFRON, koniecznym jest dokonanie przez Radę Powiatu ponownego podziału środków na 
realizację zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2019 r.  
Sposób przeznaczenia środków PFRON pokazuje załącznik do projektu uchwały. Do projektu 
uchwały dołączony jest, do wiadomości, protokół nr 3/2019 z posiedzenia Powiatowej 
Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych we Włocławku z dnia 4.11.2019 roku. 
Przewodniczący Rady poprosił Panią Ewę Kończyńską – Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pani Ewa Kończyńska – Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 21 listopada 
br.  analizowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w sprawie określenia 
zadań, na które przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2019 r. Komisja bez dyskusji, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym projektem uchwały. 
Jednocześnie poinformował, iż na sesji obecna jest Pani Agnieszka Łoboda – Dyrektor PCPR 
we Włocławku, która ustosunkuje się do ewentualnych głosów w dyskusji i udzieli 
odpowiedzi na pytania.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos? Wobec braku głosów 
w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury głosowania, poprosił 
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o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały – 
daty 28 listopada 2019 r.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-20 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk z glosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. zmieniająca uchwałę  Rady Powiatu 
we Włocławku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji osób Niepełnosprawnych w 2019 roku została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę  Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji osób Niepełnosprawnych w 2019 roku stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. zmieniająca uchwałę  Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji osób Niepełnosprawnych w 2019 roku stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 
9. Informacja Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2018/2019 w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Włocławski.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że stosownie do przepisów art. 11 ust. 7 ustawy z dnia 
14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe - organ wykonawczy jednostki samorządu 
terytorialnego, w terminie do dnia 31 października, przedstawia organowi stanowiącemu 
jednostki samorządu terytorialnego informację o stanie realizacji zadań oświatowych tej 
jednostki za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach egzaminu maturalnego i egzaminu 
zawodowego. Radni otrzymali  informację za rok szkolny 2018/2019. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Karola Matusiaka – Przewodniczącego Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu  o przedstawienie prac nad informacją.  
Pan Karol Matusiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 13 listopada br. zapoznała się z Informacją 
Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019 
w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Włocławski. Dyskusja dotyczyła m.in.: 
remontów w ZS w Lubrańcu –Marysinie remontu „domu ogrodnika”, kontroli prowadzonych 
przez organ nadzoru pedagogicznego. Po dyskusji komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 
informację.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożoną  informacją. Radni nie podjęli 
dyskusji.  
Wobec braku głosów sprzeciwu, Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Powiatu we 
Włocławku w dniu 28 listopada 2019 r. przyjęła Informację Zarządu Powiatu o stanie 
realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019 w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Włocławski.  
Informacja Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 
2018/2019 w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Włocławski stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu 
współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na 2020 rok”. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały dotyczy uchwalenia na rok 2020 
programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego. 
Do projektu uchwały dołączony jest załącznik zawierający postanowienia zawarte w dwunastu 
rozdziałach.  
Przewodniczący poprosił Pana Karola Matusiaka – Przewodniczącego Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Karol Matusiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformował, iż Komisja w dniu 13 listopada br. zapoznała się z nowym  rocznym 
Programem współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na 2020 rok. Komisja bez dyskusji, jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Radni nie podjęli dyskusji.  
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił, przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 1 stycznia 2020 r.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie uchwalenia rocznego 
„Programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na 2020 rok” została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia rocznego „Programu 
współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 
2020 rok” stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie uchwalenia 
rocznego „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2020 rok” stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 
lata 2019 – 2026 wraz z autopoprawką (tekst jednolity).  
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 
Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz w załączniku nr 2 – Przedsięwzięcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę oraz tekst 
jednolity uchwały.  
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Przewodniczący poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 21 listopada br. analizowała projekt 
uchwały dotyczący zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włocławskiego na 
lata 2019 – 2026. Komisja jednogłośnie, sześcioma głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Kazimierz Kaca  poprosił o przedstawienie autopoprawki.  
Pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu poinformowała, iż w załączniku nr 1 
dokonywane są zmiany, urealnienie dochodów, wyniku budżetowego, rozchodów 
budżetowych, kwota długu, wskaźników. W załączniku nr 2 zmiana wprowadzona  
autopoprawką dotyczy dwóch zadań: 1) zmiana nazwy zadania inwestycyjnego dotyczącego  
DPS w Rzeżewie i wprowadzenia zadania do WPF z kwotą na 2020 r. – 50.000 zł. Jest to 
kwota na dokumentację. Zadanie rozpoczęło się realizacją w roku 2019 na kwotę 5000 zł, 
która była wydatkowana na koncepcję.  Zarząd wybrał jeden z trzech wariantów rozbudowy 
Domu. 2) zmiana na wniosek dyrektora PZD dotycząca przeniesienia i wprowadzenia zadania 
na opracowanie dokumentacji na rok 2020. Został podpisany aneks na realizację 
dokumentacji. Aneks określa termin zakończenia realizacji dokumentacji na rok 2020. 
W roku 2019 kwota zostaje uwolniona do budżetu. Jest to kwota w wysokości 52.275 zł.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy ktoś chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli 
dyskusji.  
Przewodniczący Rady, przed rozpoczęciem procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 28 listopada 
2019 r. 
Przewodniczący Rady zapytał  radnych, kto jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawką 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się -  0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. o zmianie uchwały Rady Powiatu 
we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2026 została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku o zmianie uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2026 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. o zmianie uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2026 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  
 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 wraz 
z autopoprawką (tekst jednolity).  
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i wydatków między paragrafami klasyfikacji budżetowej na wnioski dysponentów środków 
budżetowych oraz na podstawie decyzji Wojewody Kujawsko – Pomorskiego.  
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę oraz tekst jednolity uchwały.  
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Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Bogdana Kaczmarka – Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 21 listopada br. analizowała projekt 
uchwały dotyczący zmian w budżecie powiatu na rok 2019.  Pytania dotyczyły środków 
przeznaczanych na promocję powiatu. Po dyskusji komisja jednogłośnie, sześcioma głosami 
„za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Jednocześnie poinformował,  iż na sesji obecna jest 
Skarbnik Powiatu, która ustosunkuje się do głosów w dyskusji i udzieli odpowiedzi na 
pytania.  
Radny Jerzy Pawłowski zapytał, jaki jest cel zmiany paragrafu 5 uchwały budżetowej, która 
dotyczy zmiany rezerw? Z analizy wynika, że pojawiła się nowa rezerwa 200.000 zł na 
inwestycje i zakupy inwestycyjne. Jaki jest tego cel, biorąc pod uwagę, że zbliża się koniec 
roku? Co się zmieniło?   
Skarbnik Powiatu powiedziała, że jeżeli chodzi o rezerwę 200.000 zł na inwestycje i zadania 
inwestycyjne, to ona nie uległa zmianie. Jeżeli chodzi o rezerwy, to z oświaty została zdjęta 
kwota dla ZS w Izbicy Kuj. Dyrektor wystąpił z wnioskiem o zwiększenie planu wydatków 
na kwotę 47.300 zł w związku z odprawą emerytalną dla nauczycieli. Z rezerwy celowej 
przeznaczoną na oświatę zdejmuje się środki i przeznacza do planu dla ZS w Izbicy Kuj.  
Radny Kazimierz Kaca wniósł o przedstawienie autopoprawki. 
Skarbnik Powiatu powiedziała, że autopoprawka dotyczy 9 wniosków jednostek powiatu. 
Pierwszy z wniosków dotyczy wprowadzenia do budżetu w stosunku do 4 szkół zwiększenia 
planu wydatków z uwagi na podpisane porozumienie powiatu z Województwem Kujawsko – 
Pomorskim a dotyczącym przyznania stypendium dla uczniów: ZS w Lubrańcu., ZS 
w Lubrańcu – Marysinie, ZS w Izbicy Kuj.  i ZS w Kowalu. Jest to kwota dla jednego ucznia 
po 300 zł miesięcznie. Wniosek DPS w Wilkowiczkach dotyczy dokonania przesunięć 
między paragrafami klasyfikacji budżetowej, które pozwolą prawidłowo wykonać budżet. 
Kwota przesunięć – 22.300 zł. Wniosek ZS w Lubrańcu – Marysinie  dotyczy zmian między 
paragrafami klasyfikacji budżetowej. Zmiany dotyczą przedsięwzięcia realizowanego 
w szkole ze środków unijnych POWER. Zwiększenie na par.4010 – wypłata wynagrodzeń dla 
nauczycieli, którzy byli z młodzieżą w Grecji. Wniosek DPS w Kowalu – zwiększenie planu 
wydatków o kwotę 6463 zł. Zwiększenie wynika ze zwiększonej dotacji od Wojewody 
Kujawsko – Pomorskiego. W piśmie Ministerstwa Rodziny, Polityki i Spraw Społecznych 
jest ukierunkowanie, że środki finansowe winny być przeznaczone jako pewna forma 
gratyfikacji dla pracowników dps- u.  Wniosek PCPR – zwiększenie dotacji Wojewody 
Kujawsko- Pomorskiego, jak i zmniejszenie na kwotę 1869 zł – program Dobry Start, 
zwiększenie – 60.592 zł. Zostały wprowadzone zmiany do budżetu jednostki. Wniosek PUP 
dotyczy zmniejszenia planu wydatków w związku z decyzją Wojewody Kujawsko – 
Pomorskiego, który zmniejsza dotację zarówno dla PUP, jak i placówek oświatowo – 
opiekuńczych „Jaś i Małgosia” jak i „Przystań” i „Ostoja” – 212.510 zł. Dotyczy ona 
zmniejszenia planu na składkach na ubezpieczenie zdrowotne, zarówno dla bezrobotnych, jak 
i dla dzieci w placówkach. Wniosek PZD – uwalnia się kwotę 52.275 zł z dokumentacji, bo 
zadanie wchodzi do realizacji w roku 2020. Wniosek Starostwa Powiatowego – zwiększenie 
planu wydatków o kwotę 66.735,95 zł. W związku z decyzjami Wojewody Kujawsko – 
Pomorskiego oraz zmniejszenie o 615 zł – decyzja wojewody. Zostały dokonane przesunięcia 
między paragrafami klasyfikacji budżetowej. Zwiększenie par. 4260 – zakup energii o 50.000 
zł a wynika to z potrzeby takiej, że w miesiącu listopadzie do Starostwa wpłynęła faktura za 
energię elektryczną, która dotyczy rozliczeń za I półrocze  2018 r. Przez I półrocze 2018 r. nie 
były wystawiane faktury za energię, zarówno dla Starostwa, jak i jej jednostek. Nie było 
przetargu i nie była podpisana umowa na energię elektryczną. Wniosek DPS Kowal – 
utworzenie paragrafu - wydatki na zakupy inwestycyjne na kwotę 25.441 zł. DPS ma zadanie 
inwestycyjne – modernizacja kotłowni. Zadanie jest współfinansowane z Wojewodą 
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Kujawsko – Pomorskim. Z uwagi na oszczędności po przetargowe pozostała kwota 25.441 zł. 
Jest zgoda Wojewody, aby do tego zadania, oprócz modernizacji kotłowni, można było 
wprowadzić zakup pralki oraz maszyny szorującej dla DPS w Kowalu. 
Pani Anna Kozłowska – Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że skarbnik w swojej 
wypowiedzi poinformowała, że nie był przeprowadzony przetarg na dostawę energii. Radna 
zapytała, jak się to stało? Czy poprzednicy mogliby udzielić odpowiedzi?  
Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski powiedział, że w tym roku do Starostwa 
Powiatowego, jak i w większości jednostek organizacyjnych, wpłynęły rachunki za energię za 
I półrocze 2018 r.  Starosta zainteresował się tym tematem, dlaczego z takim opóźnieniem 
przyszły rachunki. Okazało się, że w roku 2017 nie został ogłoszony przetarg na energię 
elektryczną. Te rachunki, w ocenie starosty, są wyższe niż mogłyby być. Nie są po cenach 
przetargowych, wynegocjowanych.  DPS – y zderzyły się z faktem, że należy zwiększyć 
wydatki w tym roku na nieplanowane w budżecie kosztem innych zadań. Należało zapłacić 
rachunki za energię z roku 2018. Środki zostały znalezione, ale kosztem zadań, które mogły 
być w tym roku zrealizowane.  
Radny Jerzy Pawłowski zwrócił się do wiceprzewodniczącej rady i powiedział, że „jest 
oderwana od życia”. Sprawy energii i zawierania umów, wspólnych zakupów są bardzo 
skomplikowane. Radny nie wie czy gmina Boniewo przystąpiła, jak pozostałe gminy do 
wspólnej grupy zakupowej, gdzie prowadzi się ogłoszenie zamówienia i przetarg na zakup 
energii wspólnie dla wszystkich jednostek.  Ceny zakupu na rynku energii  poszły w górę. 
Firma miała, na podstawie swoich  umów zawartych z elektrowniami i dostawami energii, że 
wypowiedziała umowę i wspólna grupa zakupowa musiała ogłaszać nowy przetarg i zawierać 
nowe umowy. W roku 2018, 2019 nie były wystawiane faktury. W II półroczu jest 
wstrzymana zwyżka cen energii. Radna nagina te sprawy. Radna twierdzi, że poprzednicy nie 
dokonali zakupu energii. Należy zobaczyć, jaki poprzednicy zostawili budżet, przychody, 
rozchody, nadwyżka budżetowa z lat poprzednich – 6 mln zł, która finansuje deficyt bez 
żadnych kłopotów, bez zaciągania kredytów, pożyczek, co daje swobodne zarządzanie. 
Zobaczy się, jak będzie wyglądał przyszły rok? Deficyt 9 mln zł. 9 mln zł trzeba będzie 
pokryć z zaciągniętych kredytów i wówczas będzie szukanie wolnych środków na spłatę    
zobowiązań kredytowych w 2021 r. Radny zwrócił się do pani wiceprzewodniczącej 
i zasugerował, aby powstrzymała się z tak łatwym ocenianiem poprzedników.  
Starosta Włocławski stwierdził, że pani wiceprzewodnicząca zadała pytanie. Na to pytanie 
udzielił odpowiedzi starosta, zgodnie z faktami i nie atakował nikogo. Starosta nie zauważył, 
aby pani wiceprzewodnicząca kogoś atakowała. Słowa o „oderwaniu od rzeczywistości” 
jeżeli już padły, to nie powinny dotyczyć pani wiceprzewodniczącej tylko kogoś innego. 
Radny nie ma racji w tym, o czym mówił. Zbiorczy przetarg dla starostwa i jednostek był 
ogłoszony w latach wcześniejszych i to funkcjonowało na korzystnych warunkach. Pokazuje 
to też, że w I półroczu zeszłego roku ten przetarg można było zrobić, który teraz obowiązuje. 
Zaistniał tylko fakt, że pewne czynności zostały zaniedbane i opóźnione w czasie o pół roku. 
Starosta nie wie z czego wynika atak radnego i dyskusja. W ogóle nie dyskutowało się 
o budżecie, o nadwyżkach i deficytach. Starosta nie wie co to za argumentacja w tym temacie. 
Jest to pewna nieudolność, że środki finansowe zostały, bo trzeba zabezpieczać potrzeby ludzi 
przez pierwsze lata. Idąc tokiem rozumowania radnego, to jeżeli by zorganizowano przetarg, 
to tych środków zostałoby więcej, albo więcej potrzeb można byłoby zrealizować 
w jednostkach. Jest to kompletnie nieuzasadniony, nietrafiony wniosek radnego. Tej dyskusji 
koalicja nie rozpoczęła i nie atakowała nikogo. Padło pytanie, na które padła zgodnie 
z faktami odpowiedzi. Starosta poprosił radnego, aby takiej dyskusji nie wywoływał. Nie było 
celu starosty i wiceprzewodniczącej, aby ta dyskusja poszła w tym kierunku. 
Radny Jerzy Pawłowski stwierdził, że starosta wie, jaka jest skomplikowana na rynku 
sprawa dostaw energii, dystrybucji.  
Starosta Włocławski powiedział, że wie jak to się przedstawia. Jeżeli przetarg byłby 
ogłoszony i przez skomplikowane procedury, odwołania i inne sprawy przeciągnąłby się 
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w czasie, to nikt nie  podnosiłby tematu. Starosta nie podnosił tego tematu. Jeżeli nie 
ogłoszono przetargu w czasie, to nie jest to wina skomplikowanych procedur w firmach 
energetycznych ani w innych instytucjach. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos?  
W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił 
o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 28 listopada 
2019 r.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto  jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawką 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada  2019 roku o zmianie uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 
została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku o zmianie uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 stanowi 
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada  2019 roku o zmianie uchwały 
Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 
2019 stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  
 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za usuwanie 
i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg położonych na obszarze powiatu 
włocławskiego na parking strzeżony oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 
odstąpienia od usunięcia pojazdu na 2020 r. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że  Rada Powiatu w myśl art. 130a ust.6 ustawy Prawo 
o ruchu ustala corocznie w drodze uchwały wysokość opłat za usunięcie i przechowywanie 
usuniętego z drogi pojazdu oraz wysokość kosztów powstałych w razie odstąpienia od 
usunięcia pojazdu. W projekcie uchwały na 2020 rok proponuje się przyjęcie stawek opłat 
w zakresie usuwania i odstąpienia od holowania pojazdów na obszarze Powiatu 
Włocławskiego w oparciu o Umowy z dnia 9 stycznia 2015 r., tj.: Nr 3/2015 i 4/2015, oraz 
przechowywania pojazdów na parkingu strzeżonym stanowiących realne stawki wynikające 
z analizy finansowej. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Bogdana Domżalskiego – Przewodniczącego Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Bogdan Domżalski – Przewodnicząc Komisji Infrastruktury i Rozwoju 
poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 21 listopada br. analizowała projekt 
uchwały dotyczący ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych 
z dróg położonych na obszarze powiatu włocławskiego na parking strzeżony oraz wysokości 
kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu na 2020 r. Komisja 
jednogłośnie, pięcioma głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady zapytał kto jest za podjęciem 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
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Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie ustalenia opłat za 
usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg położonych na obszarze powiatu 
włocławskiego na parking strzeżony oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 
odstąpienia od usunięcia pojazdu na 2020 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie ustalenia opłat za usuwanie 
i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg położonych na obszarze powiatu 
włocławskiego na parking strzeżony oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 
odstąpienia od usunięcia pojazdu na 2020 r. stanowi  załącznik nr 27 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie ustalenia opłat 
za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg położonych na obszarze powiatu 
włocławskiego na parking strzeżony oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 
odstąpienia od usunięcia pojazdu na 2020 r. stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  
 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenie linii komunikacyjnych 
w publicznym transporcie drogowym dla których organizatorem jest Powiat Włocławski 
oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały dotyczy wyznaczenia linii 
komunikacyjnych w powiatowych przewozach pasażerskich, dla których organizatorem 
będzie Powiat Włocławski. Proponuje się linie: 
- Chodecz – Boniewo – Lubraniec- Izbica Kuj., 
- Chodecz – Lubień Kuj. – Baruchowo – Kowal, 
- Baruchowo – Kowal – Lubień Kuj. – Chodecz. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Bogdana Domżalskiego – Przewodniczącego Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Bogdan Domżalski – Przewodnicząc Komisji Infrastruktury i Rozwoju 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 21 listopada br. analizowała projekt 
uchwały dotyczący wyznaczenia linii komunikacyjnych w publicznym transporcie drogowym 
dla których organizatorem jest Powiat Włocławski oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. Pytania dotyczyły 
następujących kwestii:  
- na czyj wniosek tworzone są linie komunikacyjne,  
- jaki będzie koszt wozokilometra, 
- czy przewiduje się, że okres roku czasu  będzie okresem próbnym, który pokaże faktyczne 
koszty?   
Po dyskusji, komisja jednogłośnie, pięcioma głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Starosta Włocławski poinformował, że zamysłem projektu uchwały jest to, aby 
zreaktywować linie komunikacyjne, korzystając przy okazji z dofinansowania udzielonego 
przez Wojewodę Kujawsko – Pomorskiego w ramach reaktywowania tych linii. Przy 
realizacji zadania mają być osiągnięte dwa cel: zreaktywować linie i uatrakcyjnić naukę 
w szkołach powiatowych. Linie komunikacyjne  są między miejscowościami Baruchowo – 
Kowal – Lubień Kuj. – Chodecz – Boniewo – Lubraniec – Izbica Kuj. po drodze będą 
mniejsze miejscowości. Głównym zamysłem jest to, żeby do każdej szkoły powiatowej na 
godzinę 8 tymi liniami młodzież mogła  dojechać. Następną propozycją uchwałodawczą 
w miesiącu grudniu br. lub styczniu 2020 r. będzie propozycja, aby bilety dla uczniów szkół 
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powiatowych były  za darmo lub za symboliczną złotówkę. Starosta wyraził nadzieję, że 
przełoży się to na nabór w szkołach powiatowych. Trwają dwie ważne inwestycje: 
w Chodczu i w Izbicy Kuj. Są plany do przystąpienia do kilku projektów w ramach EFS, 
w ramach których będzie można kupować za jakiś procent wyposażenie szkół. Autobusy 
powinny uatrakcyjnić ofertę edukacyjną szkół powiatowych i przekonać młodzież, 
i rodziców, do wybrania szkół powiatowych ze względu na bazę dydaktyczną i darmowe 
przejazdy. Na razie ten projekt proponuje się na rok czasu z zamysłem uruchomienia od 
marca 2020 r. W tym roku dzięki podwójnemu naborowi oraz zaangażowaniu dyrektorów 
szkół, nabór jest znacznie większy. Subwencja oświatowa jest wyższa o 2,5 mln zł. Pokazuje 
to jak prawidłowy, dobry nabór może rekompensować środki finansowe. W roku 2020 
dopłata do oświaty jest szacowana na 4 mln zł. Jest to wynik wzrostu wynagrodzeń, 
najniższej krajowej, ogólne koszty funkcjonowania budynków, utrzymania szkół. Pewnym 
sukcesem jest to, że kwota nie wzrosła, nieznacznie zmalała. Starosta poprosił radnych 
o przekazywanie informacji mieszkańcom gmin. Nie można prowadzić linii komunikacyjnych 
mających na celu łączenia powiatu z miastem. Jest to teren dwóch powiatów i w takim 
przypadku sprawa jest skomplikowana. Należy skupić się nad tym, aby uczniowie z powiatu 
trafiali do szkół powiatowych. Rozwiąże to też problem wielu osób starszych w zakresie 
komunikacji z mniejszych miejscowości do miasteczek.  Są planowane 4 kursy dziennie, 
jeden rano i 3 powrotne.  
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos?  
W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za 
podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 obecny niegłosujący  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie wyznaczenie linii 
komunikacyjnych w publicznym transporcie drogowym dla których organizatorem jest 
Powiat Włocławski oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyznaczenie linii komunikacyjnych 
w publicznym transporcie drogowym dla których organizatorem jest Powiat Włocławski oraz 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie wyznaczenie 
linii komunikacyjnych w publicznym transporcie drogowym dla których organizatorem jest 
Powiat Włocławski oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego stanowi załącznik nr 31 do niniejszego 
protokołu.  
 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 
i przechowywanie statków lub obiektów pływających w 2020 r.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały dotyczy ustalenia opłat za 
usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszaru wodnego 
Powiatu Włocławskiego na rok 2020.   
Przewodniczący poprosił Pana Romana Tomaszewskiego – Wiceprzewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
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Pan Roman Tomaszewski – Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska poinformował, że w dniu 21 listopada 2019 r. odbyło się posiedzenie Komisji, 
podczas którego komisja analizowała projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 
za usunięcie i przechowywanie statków lub obiektów pływających w 2020 r. Komisja bez 
dyskusji, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli 
dyskusji.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania:  
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 obecny niegłosujący  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat 
za usunięcie i przechowywanie statków lub obiektów pływających w 2020 r.  została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
usunięcie i przechowywanie statków lub obiektów pływających w 2020 r. stanowi załącznik 
nr 33 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub obiektów pływających w 2020 r. 
stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  
 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu we Włocławku na rok 2020. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż Komisja Rewizyjna, stosownie do przepisów 
paragrafu 55 Statutu Powiatu Włocławskiego, opracowała projekt planu pracy komisji 
i kontroli na rok 2020 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Przewodniczący poprosił Panią Barbarę Wałęsę - Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 
o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pani Barbara Wałęsa – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja 
w dniu 7 listopada br. opracowała projekt planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 
2020. Komisja zaplanowała na rok 2020 kontrole: zadań z zakresu komunikacji, zadań 
z zakresu rolnictwa, ochrony środowiska, przyrody, leśnictw, gospodarki wodnej, rybactwa 
śródlądowego i geologii, kontrolę w ZS w Kowalu, w ZS w Chodczu, w ZS w Izbicy 
Kujawskiej, w Powiatowym Urzędzie Pracy we Włocławku. W planie pracy przewidziała 
również analizę sprawozdania z wykonania budżetu powiatu, analizę sprawozdania 
finansowego SPZPS we Włocławku, raport o stanie powiatu. Przewodnicząca w imieniu 
komisji wniosła o przyjęcie planu pracy.  
Przewodniczący Rady zapytał  radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos?  
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
1 obecny niegłosujący  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie planu pracy i kontroli 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2020 została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2020 stanowi załącznik nr 36 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie planu pracy 
i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2020 stanowi załącznik nr 
37 do niniejszego protokołu.  
 
17. Informacja Starosty Włocławskiego uwzględniająca wyniki analizy danych 
zawartych w oświadczeniach majątkowych składanych w każdym roku przez osoby do 
tego zobowiązane za rok miniony oraz analizy danych zawartych w oświadczeniach 
majątkowych złożonych w ciągu roku, w innych terminach, w związku ze zdarzeniami, 
z których wynika obowiązek złożenia oświadczenia majątkowego.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż przedłożona informacja dotyczy analizy oświadczeń 
majątkowych złożonych do Starosty Włocławskiego przez członków zarządu powiatu, 
sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, 
osoby zarządzające i członków organu zarządzającego powiatową osobą prawną oraz osoby 
wydające decyzje administracyjne w imieniu starosty.  
Przewodniczący zapytał radnych czy ktoś chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła w dniu 28 listopada 2019 roku Informację 
Starosty Włocławskiego uwzględniającą wyniki analizy danych zawartych w oświadczeniach 
majątkowych składanych w każdym roku przez osoby do tego zobowiązane za rok miniony 
oraz analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych złożonych w ciągu roku, 
w innych terminach, w związku ze zdarzeniami, z których wynika obowiązek złożenia 
oświadczenia majątkowego.  
Informacja Starosty Włocławskiego uwzględniająca wyniki analizy danych zawartych 
w oświadczeniach majątkowych składanych w każdym roku przez osoby do tego 
zobowiązane za rok miniony oraz analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych 
złożonych w ciągu roku, w innych terminach, w związku ze zdarzeniami, z których wynika 
obowiązek złożenia oświadczenia majątkowego stanowi załącznik nr 38 do niniejszego 
protokołu.   
 
18. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu we Włocławku dotycząca analizy 
oświadczeń majątkowych złożonych w 2018 r. i 2019 r. przez radnych Rady Powiatu we 
Włocławku.   
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z dyspozycją art. 25 c ust. 1 ustawy z dnia 
5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym radni powiatu zostali zobowiązani do złożenia 
oświadczenia o swoim stanie majątkowym. Przewodniczący Rady, jako podmiot dokonujący 
analizy oświadczeń majątkowych, został zobowiązany do przedstawienia Radzie Powiatu 
informacji o: 
1) osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie, 
2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych  
wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia, 
3) działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi 
w analizowanych oświadczeniach majątkowych. 
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Przewodniczący Rady dokonał analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych 
Rady Powiatu we Włocławku w roku 2018 i w roku 2019. Analizując treść oświadczenia, 
poddał badaniu wszystkie dane dotyczące: poszczególnych składników, dochodów, 
zobowiązań lub wierzytelności pieniężnych oraz porównałem złożone oświadczenie 
majątkowe i kopię PIT z poprzednimi oświadczeniami i kopią PIT. Przewodniczący  
sprawdził  również, czy każda z rubryk została wypełniona w sposób zupełny i czy osoba 
składająca oświadczenie dopełniła obowiązku zgodnie z wymogami zachowania staranności 
oraz czy została wyraźnie określona przynależność poszczególnych składników majątkowych, 
dochodów i zobowiązań do majątku odrębnego i majątku wspólnego małżonków.   
Przewodniczący Rady zapytał radnych  czy mają uwagi, pytania do przedłożonej informacji?  
Radni nie wnieśli uwag.  
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu nie 
było, to stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła w dniu 28 listopada 2019 roku Informację 
Przewodniczącego Rady Powiatu we Włocławku dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych 
złożonych w 2018 r. i 2019 r. przez radnych Rady Powiatu we Włocławku.   
 
Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu we Włocławku dotycząca analizy oświadczeń 
majątkowych złożonych w 2018 r. i 2019 r. przez radnych Rady Powiatu we Włocławku 
stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.   
 
19. Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypominał, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. Nie ma 
natomiast możliwości kierowania w ramach tego punktu interpelacji i zapytań do starosty 
w konkretnych sprawach dotyczących powiatu.  Zgodnie bowiem z art. 19a ust. 12 ustawy 
z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym interpelacje i zapytania składane są na 
piśmie do przewodniczącego rady, który przekazuje je niezwłocznie staroście. 
Przewodniczący zaapelował więc o to, by do kierowania interpelacji i zapytań do starosty 
radni korzystali  wyłącznie z tego trybu.  
Jednocześnie przypominał, że zgodnie z § 44 ust. 2 Statutu Powiatu Włocławskiego komisje 
rady, w ramach realizacji swoich zadań, mogą występować do zarządu powiatu z wnioskami 
i dezyderatami w sprawach dotyczących realizacji zadań powiatu.  
Przewodniczący poinformował,  że radny, jak i każdy obywatel oraz każdy inny podmiot, ma 
prawo do składania do organów powiatu i starosty wniosków w trybie określonym  
w dziale VIII, rozdziałach 1, 2 i 3 Kodeksu postępowania administracyjnego. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby wygłosić lub złożyć na piśmie do 
protokołu oświadczenie?  
Radny Marek Jaskulski powiedział, że na jednej z poprzedniej sesji, na prośbę i sugestie 
radnych, była propozycja debaty na temat stanu dróg wojewódzkich, inwestycji i przebudów. 
Była prośba, aby sesja była poświęcona tematowi dróg wojewódzkich z udziałem 
kompetentnego, wiarygodnego przedstawiciela Urzędu Marszałkowskiego. Była odpowiedź, 
że okres wyborczy nie sprzyja takiej debacie. Radni uznali te racje. Rok 2019 kończy się 
i radni obawiają się, że może już w tym roku nie odbędzie się taka sesja.  Niezależnie od 
skutku debaty, mieszkańcy powiatu dowiedzieliby się, że radni angażują się, że ktoś dba o ich 
interes i za nimi się wstawia. Na początku sesji były oklaski dla przedstawiciela 
Województwa Kujawsko – Pomorskiego. Nie jest to miarodajne i wystarczające. Dla powiatu 
temat dróg wojewódzkich jest bardzo bulwersujący. Jeżeli nie podejmie się dyskusji, nie 
poprosi się, żeby na sesji Marszałek przedstawił informację, to powiat może stać się 
niewiarygodny. Mieszkańcy powiatu mają pretensje do radnych powiatowych, wójtów 
i burmistrzów za stan dróg wojewódzkich.  Radny poprosił o odpowiedź czy w tym roku 
będzie taka sesja, a jeżeli nie- to dlaczego? Sprawa jest bardzo wielkiej wagi. 
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Przewodniczący Rady powiedział, że sesja odbędzie się w miesiącu styczniu 2020 r. 
Obecnie Urząd Marszałkowski realizuje swój budżet. Powinno się zapytać konkretnie, jakie 
kwoty zostaną przeznaczone na drogi wojewódzkie na terenie powiatu i termin ich 
wykonania. Przewodniczący Rady i radny Kazimierz Kaca są najdłużej radnymi (okres 20 lat) 
i przez 20 lat żadna droga nie została zrobiona przez Urząd Marszałkowski. Radni 
wojewódzcy są zapraszani na sesję powiatu. Na razie w sesjach uczestniczy Pan Stanisław 
Pawlak. Powinno się rozmawiać z Marszałkiem Piotrem Całbeckim – osobą kompetentną, 
aby przedstawił konkretną informację. Przewodniczący też się denerwuje na stan dróg 
wojewódzkich. Droga w Kowalu jest wykonywana 2 lata. Ktoś powinien zostać pociągnięty 
do odpowiedzialności za niegospodarność. Przewodniczący powiedział, że takie spotkanie 
poświęcone drogom wojewódzkim odbędzie się w styczniu 2020 r.  Będzie to sesja 
nadzwyczajna. Przewodniczący wraził nadzieję, że Marszałek przyjmie zaproszenie 
i  przedstawi konkretne wiadomości. 
Radny Roma Tomaszewski zapytał czy zostało wysłane pismo do Marszałka, żeby ktoś 
udzielił informacji? Czy dopiero zaproszenie zostanie wysłane? 
Przewodniczący Rady odpowiedział, że zostanie wysłane. 
Radna Barbara Wałęsa w imieniu mieszkańców gminy Fabianki podziękowała dyrektorowi 
PZD  za szybką interwencję. Zostały postawione barierki, wyrównana została droga, wycięte 
zostały drzewa, co służy bezpieczeństwu mieszkańców. 
Radny Marek Jaskulski  odniósł się do Święta 11 Listopada – 101 rocznicy odzyskania 
niepodległości. Obecnie nie ma charakteru święta powiatowego. Władze powiatu uznały, że 
nie należy tego robić. Do oświadczenia sprowokowało radnego wypowiedź pana starosty  
w jednym z lokalnych mediów. Pan starosta powiedział, że wychodząc naprzeciw, aby radni 
mogli lepiej świętować to święto w gminach, że nie ma takiej potrzeby, aby było święto 
powiatowe. Gdyby przyjąć takie rozumowanie, to i centralne obchody pewnych uroczystości 
nie byłyby potrzebne. Powiat to nie tylko radni, budynek i urzędnicy, ale 90 tys. 
mieszkańców. Radny nie twierdzi, że wcześniej było idealnie, ale można byłoby 
zorganizować jakiś koncert w takim miejscu, gdzie taka uroczystość nigdy nie nastąpiła. 
W Grabkowie były uroczystości 3 Maja i mieszkańcy byli bardzo zadowoleni, ponieważ 
nigdy takiej uroczystości nie było. Radny wypowiada swoje zdanie, a zarząd postanowi co 
zrobić. Należy organizować dużo takich uroczystości, aby utrwalać takie sprawy młodemu 
pokoleniu, żeby wiedzieli co to jest 11 Listopada, 3 Maja. Młode pokolenie z tego na pewno 
jakąś lekcję historii by wyciągnęło.  
Radny Grzegorz Śledziński  podziękował radzie powiatu za wybudowanie sygnalizacji 
świetlnej w Izbicy Kuj. przy DPS dla osób niepełnosprawnych. Na pewno  usprawni to 
przejście osobom niepełnosprawnym oraz wszystkim mieszkańcom.  
Starosta Włocławski ustosunkował się do zadawanych pytań. W sprawie dróg wojewódzkich 
odbyło się wiele spotkań z przedstawicielami samorządu. Na ostatniej sesji wypowiadała się 
pani wicemarszałek i radny Stanisław Pawlak. Wielokrotnie starosta rozmawia na temat dróg 
wojewódzkich przy okazji różnych spotkań. W Urzędzie Marszałkowskim powstaje kolejna 
koncepcja realizacji tych zadań. Na początku grudnia br. starosta ma umówione spotkanie 
z Marszałkiem Województwa odnośnie budowy Powiatowego Centrum Zdrowia. Przy okazji 
starosta powie o potrzebie  takiego spotkania. Wszyscy chcieliby, aby na sesji był pan 
Marszałek. Starosta wyraził nadzieję, że Marszałek przyjmie zaproszenie wspólnie 
z Przewodniczącym Rady. Taką sesję spróbuje się zorganizować. Jeżeli chodzi o wniosek 
pana Marka Jaskulskiego, to Starosta podtrzymuje swoje zdanie. Radny mówił, że odbywa się 
wiele, pięknych uroczystości na terenie Powiatu Włocławskiego. Nie ma gminy, w której tego 
typu uroczystości by się nie odbywały. Dobrze, że takie uroczystości są organizowane. 
W tych uroczystościach biorą też udział radni powiatowi. Jeżeli chodzi o spotkanie w gronie 
na szczeblu powiatowym, to starosta zaprosił na Stoły Wigilijne, które odbędą się w dniu 
15 grudnia 2019 r. w Chodczu.  Będzie piękny koncert kolęd.  
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20. Zamknięcie XI Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
 
Przewodniczący Rady w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 28 listopada 
2019 r. o godzinie 1349 zamknął XI Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
 
 

Przewodniczący Rady  
 

Zygmunt Stanisław Wierzowiecki  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowały:  
1) Katarzyna Dąbrowska-Czerwińska ………  
2) Marta Grzegórska ……………………..…   


